
Informacja nr 11/2011 
o pracy Rady Miejskiej Legnicy 

w okresie mi ędzy sesjami 
 
 W okresie od 22 listopada do 21 grudnia 2011 r. odbyła się XIV sesja Rady, 6 posiedzeń 
Komisji problemowych Rady. Ponadto odbyło się posiedzenie Komisji doraźnej do dokonania 
zniszczenia zgłoszeń kandydatów na ławników.  
 
1. Przewodnicz ący Rady: 

• przekazał radnym materiały sesyjne oraz ustalił porządek obrad XV sesji Rady Miejskiej, 
• koordynował pracę Rady w okresie między sesjami. 

 
 
Przewodnicz ący przekazał 
 
Radnym: 
• zarządzenia Prezydenta Miasta Legnicy w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 

2011, 
• apel do samorządów Związku Miast Polskich o obronę finansów miast. 
 
Prezydentowi: 

• prośbę Legnickiego Klubu Bokserskiego i Kick Boxingu o wsparcie finansowe lub 
rzeczowe, 

• prośbę mieszkańca o zmniejszenie odpłatności za usługi opiekuńcze. 
 

Wojewoda Dolno śląski zaskarżył do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu 
w całości uchwałę Nr XII/115/11 z 26.09.2011 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy – terenu pod Legnicki Park Technologiczny.  
 
2. Komisje Rady: 
 
Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej  odbyła posiedzenie, na którym: 

• przyjęła plan pracy komisji na rok 2012, 
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• przyjęła wniosek o treści: „Komisja wnosi o zwiększenie patroli straży miejskiej, w rejonach szkół, 

w godzinach przerw lekcyjnych i zdecydowaną reakcję na palenia tytoniu w miejscach publicznych, 
zaśmiecanie i niszczenia mienia”. 

 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu odbyła posiedzenie, podczas którego: 

• przyjęła i pozytywnie zaopiniowała informację pt. „Omówienie form wspierania sportu 
wyczynowego przez Gminę Legnica|”, 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• przyjęła plan pracy komisji na rok 2012. 

 
Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie, na którym: 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• przyjęła wraz z wnioskami protokoły kontroli za IV kwartał w zakresie: 

� Obsługa obywateli przez Wydział Spraw Obywatelskich w 2010 r., 
� Analiza przydziału mieszkań komunalnych w 2010 – 2011 r., 
� Kontrola rzeczowo-finansowa Akademii Rycerskiej w Legnicy w 2010 i2011 r., 
� Kontrola rzeczowo-finansowa inwestycji boisk bocznych przy stadionie Orła Białego w 

2010-2011 r. 
• zapoznała się z korespondencją, 
• wprowadziła zmiany w składach zespołów kontrolnych, w skład Zespołu Kontrolnego Nr 2 

wszedł radny Paweł Frost. Po zmianie w składzie zespołu zasiadają następujący radni: 
� Jacek Baczyński, 
� Piotr Żabicki, 
� Paweł Frost, 
� Anna Płucieniczak. 

• przyjęła plan pracy komisji na rok 2012. 
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Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny odbyła posiedzenie, na którym: 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• pozytywnie zaopiniowała informację nt. „Form wspierania osób niepełnosprawnych przez 

samorząd w oparciu o środki PFRON oraz system przewozu osób niepełnosprawnych”, 
• przyjęła plan pracy komisji na rok 2012. 

 
Komisja Gospodarki odbyła posiedzenie, podczas którego:  
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• przyjęła informacje nt.:  

- sprzedaży działek stanowiących własność gminy Legnica przeznaczonych pod 
budownictwo mieszkaniowe, 

- prywatyzacji gminnego zasobu nieruchomościami w tym lokali mieszkalnych i użytkowych 
w oparciu o wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem miasta Legnicy 
oraz ze sprzedaży prawa własności gruntu na rzecz użytkowników wieczystych, 

- uwłaszczenia użytkowników wieczystych na gruntach Gminy Legnica.  
• Przyjęła wniosek w sprawie udzielenia informacji o ilości mieszkań, które nie zostały 

sprzedane z powodów formalnych ( jakich ) oraz sposoby rozwiązań, a także udzielenia 
informacji o ilości mieszkań przeznaczonych do sprzedaży, a nie sprzedanych ( stan na dzień 
dzisiejszy ),   

• przyjęła plan pracy na rok 2012. 
 
Komisja Bud żetu i Finansów  - odbyła posiedzenie, na którym: 
• pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta Legnicy na rok 2012 oraz Wieloletnią 

Prognozę Finansową, 
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• zapoznała się z korespondencją,  
• przyjęła plan racy na rok 2012. 

 
 

3. Dyżury radnych. 
Radni podczas dyżurów przyjęli 12 interwencji mieszkańców, w tym 2 załatwili we własnym 
zakresie, pozostałe skierowano do Prezydenta Miasta celem rozpatrzenia.  
Interwencje dotyczyły:  
− przyznania lokalu komunalnego, 
− wyrażenia zgody na umorzenie lub rozłożenie na raty podatku od lokalu, 
− rozważenia możliwości zwiększenia dotacji dla klubu sportowego „Konfeks”, 
− dofinansowania zadania „Środowiskowy Dom Samopomocy”, 
− wykonania naziemnego przejścia dla pieszych z sygnalizacją świetlną przy ul. Piłsudskiego, 
− umożliwienia wykupu mieszkania komunalnego, 
− udostepnienia bezpłatnych miejsc parkingowych dla osób prowadzących działalność 

gospodarczą, 
− naprawienia drzwi do piwnicy w budynku przy ul. Jaworzyńskiej 29, 
− przydzielenia mieszkania socjalnego, 
− uporządkowania terenu wokół dworca PKS oraz hotelu „Książęcego”, 
− umożliwienia wykupu mieszkania, 
− uciążliwej hodowli zwierząt przy budynku jednorodzinnym na terenie miasta. 

 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni złożyli ogółem 11 interpelacji, zapytań w tym 3 interpelacje na sesji. 
Interpelacje dotyczyły: 
- zwiększenia patroli Straży Miejskiej w okolicy ul. Piekarskiej, 
- wizyty pani Jolanty Kwaśniewskiej i pani Małgorzaty Sekuły-Szmajdzińskiej w Legnicy, 
- podania kosztów zakupu tablic interaktywnych do szkół, 
- podana kwoty przekazanej przez miasto dla klubu łuczniczego „Strzelca Legnickiego”, 
- zwiększenia patroli Straży Miejskiej w okolicy ul. Paderewskiego, 
- zmiany organizacji ruchu na odcinku ul. Wrocławskiej w okolicy „Intermarche” i stacji paliw, 
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- niezagospodarowanego gruntu przy ul. Senatorskiej, 
- lokalu mieszkalnego przy ul. Parkowej 3/6, 
- dalszych losów budynku dawnego szpitala wojskowego w „Lasku Złotoryjskim”, 
- palenia ognisk w ogrodach działkowych na terenie Legnicy, 
- usunięcia porzuconych pojazdów samochodowych z parkingu przy Filii Biblioteki – Rynek 15 

oraz przy Urzędzie Skarbwym. 
 
Dyrektor Biura Rady 
 
Wiesława Kowalczyk 
 

Przewodnicz ący Rady 
 
 

Ryszard K ępa 


